
Bestyrelsesmøde den 6. april 2021. 

 

Tilstede: Jan, Morten og Bente 

 

 

Bestyrelsen har for 3. gang kontaktet boligforeningen vedrørende den meget mangelfulde  

eller mangel på vask af trapper og elevator. 

 

Der har været en stige til fælles brug i biblioteket/værkstedsrummet. Mon nogen har set den  

eller glemt at stille den tilbage? 

 

Der er rundgang med Almenbo, viceværter og bestyrelsen i næste uge. 

Desværre bliver der sat vaskestativer foran rullen. Bestyrelsen kan ikke gøre noget ved problemet,  

men kan venligst henstille til at  der tages hensyn til de beboere der ønsker at benytte rulle. 

 

Forslag fra beboer ang. Isolering af kuldebro under vinduer i stuen. 

Forslag videresendes til Almenbo.  

 

Henvendelse fra beboer vedrørende støj fra kælderdør tages med på rundgang i næste uge. 

 

Referent: Bente 


